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Q Bent u wel voldoende transparent over de

onderhandelingen en de inhoud van de contracten

Antwoord

• Over de inhoud van de onderhandelingen kan ik weinig kwijt
Zo lang onderhandelingen met een partij lopen is absolute

geheimhouding van belang om de onderhandelingen voor

beide partijen tot een succes te maken

• Over de afspraken die de Europese Commissie vervolgens
namens de lidstaten maakt ben ik graag zo transparant

mogelijk voor zover dit past binnen de geldende

geheimhoudingsafspraken
• Ik heb uw Kamer afgelopen vrijdag 18 September

uitgebreid gei nformeerd over het contract dat de Commissie

heeft getekend met Sanofi GSK Daarin staan ook het

volume aan de EU te leveren doses van het vaccin en het

aantal doses voor Nederland

• Indien beschikbaar maken we ook de geplande datum

openbaar waarop de producent verwacht marktoelating in de

EU aan te vragen Dat is een indicatie van het moment

waarop het vaccins beschikbaar komt voor de Europese
markt

• Ik kan de inhoud van de contracten niet zelfstandig openbaar
maken omdat de Commissie als ondertekenende

contractspartij gebonden is aan geheimhouding Bovendien

zijn de Nederlandse onderhandelaars contractueel gebonden
aan een geheimhoudingsplicht

• De bedoeling van deze geheimhoudingsplicht is tweeerlei

enerzijds om beinvloeding van onderhandelingen met andere

partijen te voorkomen Anderzijds bevatten de contracten

veelal om bedrijfsvertrouwelijke en beursgevoelige
informatie

• In de media worden overigens suggesties gewekt over

vertrouwelijke zaken die helemaal niet vertrouwelijk zijn Het

akkoord tussen de Commissie en de lidstaten is openbaar en

op de website van de Commissie te vinden Ik stuur het
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akkoord graag aan uw Kamer als de Kamer daar prijs op

stelt

• Ook doe ik niet geheimzinnig over de identiteit van de

onderhandelaar Dat is gewoon een directeur van het

ministerie van VWS zonder banden met de farmaceutische

industrie nu of in het verleden Andere landen gaan hier

anders mee om

Eventuee indien de Kamer doorvraaat

• Als de Kamer er prijs op stelt kan ik de Kamer wel

vertrouwelijk informeren over aspecten zoals prijs en

budgettair beslag De Kamer heeft gewoon recht op die

informatie Overigens blijven de kosten ruimschoots binnen

de daarvoor bedoelde begrotingspost vaccinontwikkeling uit

de suppletoire begroting VWS 2020
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Q Aansprakelijkheid van de vaccinproducenten hoe

werkt dit precies

Antwoord

Ik heb twee sets schriftelijke Kamervragen liggen met

vragen over de wijze waarop de EU omgaat met

aansprakelijkheid Die zal ik op korte termijn
beantwoorden

Ik kan u verzekeren dat dit de belangstelling heeft van de

Commissie en de onderhandelaars

Twee belangrijke uitgangspunten zijn voor nu belangrijk
Alle rechten van burgers blijven volledig onaangetast De

afspraken hebben geen betrekking op de rechten van

burgers
De wetgeving van de EU inzake productaansprakelijkheid
wordt gerespecteerd Dat heeft de Europese Commissie

ook bevestigd in een hoorzitting in het Europees
Parlement

Ik stel voor dat ik in de schriftelijke Kamervragen verder

inga op de afspraken die op dit punt gemaakt worden met

bedrijven

■

■


